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 با طرقبه شاندیز فریز است

روز گذشــته شــهردار مشــهد در مراســم تکریــم و 
معارفــه شــهرداران مناطــق 8، 12 و مدیر عامل 
جدید ســازمان عمران شــرکت کرد. بــه گزارش 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری مشهد، محمد رضا 
کلایی در مراسم تکریم و معارفه شهردار منطقه 8 
مشهد به موضوع پارک 72 هکتاری درون پادگان 
ارتش اشــاره کــرد و گفت: مســئله حائــز اهمیت 
در منطقــه 8، موضوع پــارک 72 هکتــاری درون 
پادگان است که باید پارک ملت شماره 2 ما باشد 
که در همین خصوص ســرعت در تعامــل با ارتش 
مهم اســت که ایــن موضــوع چند بخش اســت که 
منطقه 8 درهماهنگی حوزه شهرسازی ، طراحی 
پارک را شــروع کنیــد. وی افزود: انتظــار دارم که 
این درختان کهــن و فضای ویژه را که ســرمایه ای 
در اختیار ماســت، در پــارک 72 هکتاری خیابان 
ملک الشعرای بهار حفظ کنید و به یک اثر ماندگار 
و معاصر تبدیل کنیم. وی با بیان این که ارتش یکی 
از ذینفعان بزرگ در منطقه 8 اســت، اظهار کرد: 
تعامل با ارتــش موضوع جدی و مهمــی در منطقه 
8 است که توسعه شــهر را در بر دارد از این رو باید 
ارتش و شهرداری همراه شــوند تا اتفاقات خوبی 
برای شــهر رقم بخورد. وی تصریح کــرد: موضوع 
دیگر مســئله ارتفاعات جنوبی در منطقه 8 اســت 
کــه ایــن موضــوع در مناطــق 7، 9 و 8 بــا اولویت 
منطقه 9 و 8 بســیار حائز اهمیت است. وی ادامه 
داد: دغدغه ای که در مراکز شــهر مانند منطقه 8 
وجود دارد این است که این مراکز کم کم از سکنه 
خالی می شوند و این که ما چگونه بتوانیم با توجه 
به ترافیک های عبوری و کمبود جمعیت، رونق را 
در این مناطق حفظ کنیم یک مسئله جدی است. 
همچنین محمد هادی مهدی نیا رئیس کمیسیون 
عمران و شهرسازی شــورای اسلامی شهر مشهد 
نیز در این مراسم گفت: منطقه 8 یکی از مناطقی 
است که عنصر شهرسازی و تحول درآن ضرباهنگ 
ســریع تری دارد و یکی از مناطق جاذب جمعیت 
اقامتی مشهد است و بخشی از هویت شهر در این 
محدوده قرار دارد. در ادامه مراسم، حجت فرقانی، 
شهردار سابق منطقه 8 که به عنوان شهردار منطقه 
3 معرفی شــده اســت، گفت: تمام پروژه هایی که 
پایان سال گذشته آغاز شــده بود به اتمام رسیده و 
توانستیم در حوزه خدمات شهری میزان  نارضایتی 
را کاهش دهیم. شایان ذکر است در این مراسم از 
زحمات حجت فرقانی، شــهردار ســابق منطقه 8 
مشهد تقدیر و قربانعلی شیرازی به عنوان شهردار 

جدید این منطقه معرفی شد. 

پروژه های عمرانی نباید حتی یک روز تعطیل شود

 شهردار مشهد همچنین در مراسم تکریم و معارفه 
مدیرعامل جدید سازمان عمران شهرداری با بیان 
این که ســرعت اجــرای پروژه هــا و زمان بنــدی آن 
برای ما بسیار مهم است، تاکید کرد: نباید عملیات 
اجرایی پروژه هــای عمرانی حتی یــک روز تعطیل 
شود. وی با بیان این که پیش از این 50 درصد وقت 
مدیرعامل ســازمان عمران، صرف پاســخ گویی و 
مذاکــره با طلبکاران ریز و درشــت می شــد، اظهار 
کرد: اما اکنون کار ســازمان به روز شــده و چرخ آن 
در حال گردش اســت و بدهی معوقه ای نیست که 
ســازمان عمــران را از کار بینــدازد بنابراین انتظار 
داریم که با تلاش اجرای پروژه ها سرعت بگیرد زیرا 
هر روز که یک پروژه زودتر به اتمام برســد از اهمیت 
زیادی برای ما برخوردار اســت.وی افــزود: یکی از 
خواسته های ما از ســازمان عمران نظارت دقیق بر 
اجرای پروژه هاست مردم از یک لکه گیری آسفالت 
می فهمند که مدیریت شــهری کارایــی دارد یا نه؟ 
و با توجه به این که هدف ما جلــب رضایت و اعتماد 
شهروندان است سازمان عمران باید نظارت جدی 
و دقیقی بر اجرای پروژه های عمرانی داشته باشد. 
در این مراسم نیز از زحمات باقری مدیرعامل سابق 
سازمان عمران شهرداری مشــهد تقدیر و احسان 

عظیمی به عنوان مدیرعامل جدید معرفی شد.

 واکنش شــهردار مشــهد به واگذاری برخی زمین ها از 
سوی راه و شهرسازی

شهردار مشهد همچنین در مراسم تکریم و معارفه 
شــهردار منطقه 12 به واگذاری برخی زمین ها از 
ســوی راه و شهرسازی واکنش نشــان داد و گفت: 
راه و شهرســازی اقدام به واگذاری زمین به برخی 
نهادها کرده و ضعف این عملکرد باید جبران شود، 
در این زمینه گرچــه نیازمند ایجــاد خدمات برای 
مردم هســتیم، اما نبایــد از حقوق خود بــه نفع راه 
و شهرســازی بگذریم.  محمدرضا کلایــی بر لزوم 
تامین زیرســاخت های منطقه 12 مشهد در عین 
استیفای حقوق مردم تاکید کرد و افزود: منطقه12 
در زمانــی محــدود بــا رونق ســاخت و ســاز مواجه 
شد  ولی فضاهای عمومی و اجتماعی متناسب با 
رشد جمعیت و ساخت و ســاز در آن شکل نگرفت، 
جمعیت جوان را به این منطقه آوردنداما فضاهای 
لازم برای نشــاط آنــان در نظر گرفته نشــد پس نه 
تنها در ایجاد فضاهای اجتماعــی لازم بلکه حتی 
در رویدادهایی که تعریف می شود، ضروری است 
ســاختار فرهنگی این منطقــه لحاظ شــود. وی با 

تاکید بر این که منطقه 12 باید از بن بست درآید و 
در تعاملات شهری بیشتر حضور یابد، اظهار کرد: 
منطقه 12 مفصل میانی ما به مناطق گردشگری 
پیرامون شهر اســت و نباید در بن بست قرار گیرد، 
بخشــی از این مســئله مرتبط با احداث شریان ها 
و خیابان هاســت و بخشــی دیگر به تعریــف کردن 
پروژه هایی با مقیاس شهری بر می گردد. در بخشی 
از این مراسم، سید مسعود ریاضی رئیس کمیسیون 
ویژه توسعه و عمران توس شــورای شهر نیز گفت: 
توسعه و عمران شهر تاریخی توس با قوت پیگیری و 
دنبال شود. وی افزود: طرح های راهبردی توسعه 
نیز در اســتان مصوب و این طرح به شــورای عالی 
شهرســازی و معمــاری ارســال و مقرر شــده طرح 
تفصیلی آن نیز از ســوی شــهرداری تصویب شود. 
در ادامه مراســم، علیرضا شــهریاری، عضو هیئت 
رئیسه شورای اسلامی شهر مشهد نیز با بیان این 
که از لیست امید انتظارها و توقعاتی وجود دارد که 
باید جامه عمل پوشاند، اظهار کرد: این توقع وجود 
دارد و اعضای شــورا نیز ایــن توان را در شــهردار 
جدید منطقه 12 می بینند. این انتخاب شهردار 
است و شــورا نیز از آن حمایت می کند. همچنین 
محمدهادی مهدی نیا، رئیس کمیسیون عمران 
و شهرسازی شورای شهر مشهد نیزدر این مراسم 
بر شکل گیری منطقه نمونه شهرسازی در منطقه 
12 مشهد تاکید کرد و گفت: باید با نگاه تحولی به 
حوزه شهرســازی و هدایت فرایند توسعه، شتاب 
این مهم در منطقه 12 رشد و سرعت بیشتری به 
خود بگیرد و با اسناد شهرسازی که برای منطقه 
به تصویب می رسد قانون مداری در اولویت کارها 
باشــد. به طوری که شــاهد شــکل گیری منطقه 
نمونه شهرسازی در مشهد باشیم. محبی شهردار 
سابق منطقه 12 مشهد نیز در این مراسم گفت: 
پروژه های ایــن منطقه را با برنامه بــه پیش بردیم 

و این کار سبب شده اعتماد مردم را جلب کنیم.
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